
Z Á P I S č. 4 z jednání  
Kulturní komise ze dne 3. 5. 2024 

(Městský úřad Jeseník, Masarykovo nám. 1 – zasedací místnost radnice) 
 

 
 
Přítomni:  předseda komise         Mgr. Martina Seidlerová  

členové komise        Pavel Haluza, Markéta Kaniová   
garant    Tomáš Vlazlo 
hosté   Marek Kačor, Iva Glacová 

Program: 
 

1. Úvod 
2. Rozdělení finančních dotací z rozpočtu města Jeseník na rok 2024 – 2. kolo  
3. Konkretizace dalšího postup na zhotovení koncepce kultury 
4. Koordinace letních akcí pro tištěnou propagaci 
5. Propagace – JESINFO.CZ, hosté – p. Rak, p. Kačor  
6. Různé 

 
1) Paní Seidlerová přivítala přítomné hosty a představila program jednání.   

 
2) Paní Doleželová představila jednotlivé žádosti o dotace a uvedla, že je možné 

rozdělit celkovou částku 126 tis. Kč, která zůstala na druhé kolo podání žádostí. 
Návrhy rozdělení dotací jsou v přiložené tabulce. 

 
Návrhy finanční podpory na jednorázové kulturní akce (2A): 
 

- Vánoční pohádka                         5 000,-Kč 
- Farnost pro Jeseník         15 000,- Kč 
- Klasika Viva          35 000,- Kč 
- Klášterní hudební slavnosti       26 000,- Kč 
- SOS Festival         30 000,- Kč 
- Paměť Národa Střední Morava       15 000,-Kč 

 
3) Dotační program na podporu životního prostředí a regionálního rozvoje 

 
- Umění v srdci Rychlebských hor      30 000,- Kč 

 
4) Markéta Kaniová navrhla vyčkání s tvorbou koncepce kultury až po dokončení 

současných strategických dokumentů města. Navrhuje vyčlenit finanční 
prostředky do rozpočtu na příští kalendářní rok, kdy budou dokumenty 
dokončené a k dispozici. Takto by nová kulturní koncepce mohla organicky 
navazovat na existující strategické dokumenty města. 
 
Pavel Haluza a Martina Seidlerová se shodli na potřebě vypracovat argumentaci, 
která by podpořila potřebu a smysl tvorby koncepce kultury. 
 
Usnesení: Kulturní komise doporučuje vyčlenit na příští rok 400 000 Kč z 
rozpočtu města na zpracování koncepce kultury. 



 
5) Dalším předmětem jednání byla koordinace letních událostí s ohledem na tištěnou 

propagaci. Tento proces zahrnoval výběr událostí, které nebudou zařazeny do 
tištěného materiálu, a přípravu těch, které budou. 
 

6) Paní Glacová z Jeseníky -  Sdružení cestovního ruchu upřesnila aktuální informace 
k portálu Jesinfo.cz, který byl dofinancován z projektu "Bavme se společně" s 
pětiletou udržitelností až do roku 2027. V rámci tohoto projektu byla alokována 
částka 180 000 Kč na rozšíření, dokončení polské verze platformy a zaškolení. 
Projekt má dosah na území celého Jesenicka a Polska a momentálně má 220 
registrovaných uživatelů. Aktuálně není dostatečné financování na provoz 
systému a je nutné zabezpečit další finanční zdroje. 

 
Pan Kačor zdůraznil potřebu aktivního koordinátora pro platformu Jesinfo.cz, 
který by se věnoval minimálně 30 minut denně správě portálu. Dále navrhl, že do 
budoucna je množné rozšíření systému o články, fotoreporty a blogy, které by 
zahrnovaly nejen akce, ale i zajímavá místa, turistické trasy a další informace pro 
rodinné aktivity. 
 
Diskuse se vedla také o financování provozu platformy. Roční provozní náklady 
činí cca 50 000 Kč. Rovněž se uvažovalo o propagaci Jesinfo.cz v kině a o umístění 
QR kódů na zastávkách autobusů pro lepší propagaci platformy. 
 
Další diskuse se týkala technických aspektů platformy, jako je formát letních akcí, 
který byl špatně nastaven. Pan Haluza upozornil na nedostatečné propojení webů, 
špatné  zobrazení plakátů MKZ Jeseník na Jesinfo.cz, na což pan Kačor odpověděl, 
že se zobrazují pouze při významných akcích a navrhl zlepšení nastavení filtrů pro 
významné události. 
 
Paní Kaniová se zúčastní dalšího setkání SMOJ (Svaz měst a obcí Jesenicka) 
společně s panem Kačorem. Představí portál JESINFO a jeho význam pro kulturní 
dění na Jesenicku. Diskutovat bude o rozpočtu, budoucnosti a dalších krocích, 
přičemž předloží konkrétní návrh, cenovou kalkulaci, provozní plán, 
administrativní záležitosti, aktualizace a plány na rozvoj, včetně odhadovaného 
ročního rozpočtu ve výši zhruba 50 tisíc korun. 

 
Dalším hostem setkání byl Jim Parton, vlastník zámku v Piotrowice Nyskie 
(http://www.piotrowicenyskie.pl/), který zakládá spolek a hledá nové možnosti 
pro spolupráci s pořadateli a podnikateli pro česko-polskou spolupráci. Jeho 
iniciativa je zaměřena na podporu kulturních akcí a projektů, včetně koncertů, 
hudebních produkcí, kulturních workshopů a dalších otevřených událostí. Jeho 
cílem je propojit nejen kulturní akce, ale také školy a školní projekty, a nabízí 
možnost překladů do angličtiny pro mezinárodní komunikaci. 
 

V Jeseníku 06. 5. 2024 
 
Zapsala: Vendula Doleželová 

 
Mgr. Martina Seidlerová – předsedkyně komise, v.r 

http://www.piotrowicenyskie.pl/

